

Protokoll styrelsemöte för Aspö IF 29/08 2024

Plats: Bresshammar

Närvarande: Mathilda Algesten, Linda Solberg, Gustav Hamilton, Anna Franzell

§1 **Mötets öppnande**

§2 **Formalia**

- Mathilda valdes till ordförande för mötet
- Anna Franzell valdes till sekreterare
- Gustav Hamilton valdes till justerare
- Dagordningen godkändes

§3 **Fotbollsverksamheten**

- Påminnelse om utdrag från belastningsregistret skickas ut, Gustav gör detta.
- Inomhusträning är önskvärt för både 7 mot 7 och 5 mot 5 grupperna. Gustav titta på tillgång på inomhushall. För 5 mot 5 grupperna undersöker ledarna behovet. Start för 7 mot 7 gruppen blir 4 oktober.

§5 **Information, kommunikation, event**

- Föreningsavslutning beslutas ske 29 september klockan 10.00. Detta är samma dag som 7 mot 7 gruppen spelar sin sista match.
 - Mathilda skickar ut information. Ska ingå efterfrågan om specialkost i informationsutskicket.
 - Medaljer till den minsta gruppen. Finns 19 medaljer.
 - Övriga grupper önskar plakett. Linda kollar pris.
 - Gustav undersöker möjlighet till att Ica Bengtssons sponsrar med korv, korvbröd och dryck.

- Eventuell specialkost bekostas av föreningen. Gustav köper men Mathilda sammanställer handlingslista.
- Eventuellt hembakat om någon vill baka fika annars köper vi.

§6

Ekonomi

- Vi talar om hur vi hanterat beslutsfattande mellan möten. Enligt stadgarna kan beslut fattas även i till exempel chatten så länge de följer budget. Där en majoritet röstar och godkänner beslutet.
- Under nästa årsmöte ska beslut fattas om att ändra stadgarna för att underlätta beslutsfattande avseende inköp.
- Inköp om matchställ som inte är märkta med namn görs av föreningen. Förslag om att träningsställ och matchställ med namn kan köpas in till självkostnadspris. Anmälan om intresse med efterfrågan om önskad storlek skickas ut via laget för att undersöka intresse. Efterfrågan skickas av Henrik. Undersöker där även om föräldrar kan tänka sig att sponsra. Gustav hör med tidigare sponsorer om intresse finns att sponsra igen. Föreningen går in med maximalt 40 000 kronor. Betalning av ställ med namn måste betalas innan beställning.
- Många medlemmar har inte betalat in medlems- och träningsavgift. Riktad påminnelse till de som inte betalat ska skickas. Henrik rensar medlemsregistret så personer som inte är aktiva rensas bort. Anna skickar därefter ut påminnelse.

§7

Övriga frågor

- Kylan i kiosken är trasig. Mathilda mejlar Ander och informerar att kylan är trasig.
- Vi har inte fått domare till denna säsong. Eventuellt har vi ungdomar som kan utbildas så vi har egna till nästa säsong.
- Förslag om inköp av nyckelbox med kodlås för att underlätta hanteringen av nycklar. Vi avvaktar till våren för att undersöka möjlighet och kostnad för detta.
- För att effektivisera hantering av protokoll avseende signering och uppladdning på laget kommer skall sekreterare ansvara för utskrift för att sedan lägga protokoll för signering på skrivbordet på kontoret i föreningslokalen. När justerare

och ordförande signerat skall sekreterare scanna in och ladda upp protokollet på laget.se.

§8 **Beslut om dag och tid för nästa styrelsemöte**

Inget datum bokas för denna säsong.

§9 **Mötet avslutas**

Ordförande Mathilda Algsten

Sekreterare Anna Franzell

Justerare Gustav Hamilton